
Mødereferat 

 

 

 

— 
Hoppesvej 21 

6000 Kolding 

kolding.dk 

 

 
vosskole@kolding.dk 

20.12 2021 

Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

09.12.21 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 4 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Stefan Haldan 

Vestergaard (SHV), Henrik Vittrup Zoega (HZ), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD), Vibeke 

Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Elevrådsrepræsentant Lasse Kruse Hansen + Jens-Kristian 

Tersløse  

 

Afbud fra:  

Suzet Skovby (SS) 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille julefrokost, hvorfor vi slutter lidt tidligere end ellers. 

Vi gør opmærksom på, at punktet Orientering fra skal være meget kort, ligesom vi opfodre til, man 

sender via mail til bestyrelsen, hvis man har noget til punktet. 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30 – 

17.45 

Orientering fra: 

 Formanden 

 SFO 

 SCV 

 Almen skolen 

1.  Corona på Vonsild 

Skole, hvad gør vi 

 Elevrådet 

  SFO: Coronarestriktioner 

rammer SFO igen, dog har 

vi forsøgt at løse det, så 

børnene mærker det 

mindst muligt. Skal ikke 

være ude, som ved sidste 

delvise nedlukning.  

SCV: Julemarked aflyst 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

17.45 – 

18.15 

Visionsarbejdet En kort 

status, hvor 

er vi, og hvad 

er det næste, 

der sker 

Oplæg ved 

Jakob, derefter 

indspark og 

spørgsmål 

JA fremlagde, hvor i 

processen vi var, og viste i 

den sammenhæng, hvilke 

områder der var relevant, 

at arbejde videre med. Der 

var enighed i bestyrelsen 

om, det var nogen gode 

områder, at arbejde videre 

med. 

18.15 – 

18.30 

Økonomi Kort status 

over 

økonomien 

2021 

Oplæg ved 

Mette 

OLAP kort gennemgang.  

Forbrugsprocent på 89,8 

med budgetteret 91,6 er 

fint.  

Vi har overført et forventet 

overskud til næste års 

budget.  

18.30-

19.00 

Bedømmelse og 

evaluering 

Med 
udgangspunkt 
i bilaget en 
kort 
opsummering 
af, hvad 
kommer der 
til at ske på 
området 

Oplæg ved 

ledelsen 

Med udgangspunkt i 

bilaget, var der en drøftelse 

af, hvad det betød for 

skolen og for SCV. 

 

Meget er endnu usikkert, 

men der tegner sig et 

billede af, hvad der 

kommer til at ske. 

19.00-

19.20 

Proces vedrørende 
skolebestyrelsesvalg 
 
Datoer for åbent møde og 
årlig beretning 

En kort 
orientering 
drøftelse 

 Et udvalg blev nedsat. Det 

bliver Suzet, Peter, Klaus 

og Jens, der sidder i 

udvalget. 

 

Enighed om, at det kunne 

være en god ide at slå 

tingene sammen. 

 

Peter Indkalder til møder. 

Evt.     

 

 

 

 


